

MAKHDOOM AMEEN FAHEEM

Gul Hayat Collection/Holding of Press Clippings on Political & Social Contribution of the Late Makhdoom Amin Fahim (By Mumtaz Pathan)

ھاري وڌيڪ محنت ڪري پيداوار وڌائين: فھيم“ (عبرت/20.04.1977) ”
”مزاری سے پروفیسر غفور اور امین فہیم کی ملاقاتیں“ (نوائی وقت/15 مئی
1985)

”مخدوم امین فہیم 22 تي ھالا پھچندو“ (17.12.1986)

”آئندہ پانچ سال میں ۱۵ لاکھ نئے ٹیلیفون کنکشن دیئے
جائینگے“ (امن/18.01.1989)

”ٽئين دنيا جي ملڪن وٽ ھڪٻئي کان سکڻ لاءِ گھڻو ڪجهه آھي: امين فھيم“
(ھلال پاڪستان/16.01.1989)

”حکومت از خود لوگوں سے ٿیلی فون لڳوانے کی درخواست ڪرے گی“
(جنگ/24.02.1989)

”Amin Fahim“ (Morning News/28.04.1989)

”مخدوم امین فہیم، شہلا رحمان جي پڙتنگس جي نمائش جو افتتاح ڪيو“ (ھلال
پاڪستان/6.12.1989)

”Pakistan’s concern genuine: Fahim“ (Dawn/07.03.1990)

”سياست میں اختلافات ہو سکتے ہیں تشدد ٺھيڪ نہیں؛ مخدوم امین فہیم“
(جسارت/07.03.1990)

”Makhdoom family’s support to PPP reaffirmed“
(Dawn/24.03.1990)

”محدود آمدنی والے ملازمین کا معیار زندگی بلند کیا جائیگا؛ امین فہیم“
(جنگ/30.03.1990)

”Amin Fahim, Tariq Rahim meets CM” (Dawn/15.04.1990)

”Situation is resolved politically” (Dawn/13.04.1990)

”پاکستان ٹیلیگراف اینڈ ٹیلیفون، اطلاع عام“ (ڈان/31.05.1990)

”مخدوم امین فہیم کان مطالبو“ (ہلال/20.03.1990)

”نگران حکومت ۾ شمولیت مخدوم شفیق جو ذاتی فیصلو آھی: امین فہیم“
(کوش/28.08.1990)

”اسان پڻو خاندان سان نپائڻ جو وچن ڪري ڇڏيو آهي: امین فہیم“
(کوش/14.09.1990)

”بدعنوانین ۾ ملوث هاڻي فرشتا بڻجي ویا آهن: امین فہیم“
(کوش/19.09.1990)

”حکومت انتخابات کے انعقاد کی ذمہ داری پوری کرے؛ مخدوم امین فہیم“
(جنگ/30.09.1990)

”امین فہیم نازدگی جو فارم داخل ڪرايو“ (کوش/12.09.1990)

”پيپلز پارٽيءَ خلاف ڪوڙي پروپیگنڊا ڪئي پئي وڃي: امین فہیم“ (ہلال
پاکستان/18.10.1990)

”پيپلز پارٽي بينظير جي قيادت ۾ متحد آهي: امین فہیم“ (ہلال/03.11.1990)

”امین فہیم جي لنڊن ۾ ڄام صادق سان ملاقات“ (کوش/19.10.1991)

”پيپلز پارٽي نے کسی سے انتقام نہیں لیا تھا: مخدوم امین فہیم“
(جنگ/4.12.1991)

”Loyalty with PPP firm, says Fahim” (Dawn/06/03.1991)

”Fahim rules out parting of ways with PPP” (Frontier
Post/15.03.1991)

”Amin Fahim denies Press reports” (Dawn/15.03.1991)

”پارٹی اجازت ڈی تہ وزیراعلیٰ ٹیٹ لاء تیار آہیان: مخدوم امین فہیم“ (عوامی آواز/17.03.1991)

”جام صادق اور پیپلز پارٹی میں مفاہمت ہونی چاہیئے؛ امین فہیم“ (جنگ/04.05.1991)

”پیپلز پارٹی سے مخدوم خاندان کی وابستگی شکوک سے بالاتر ہے“ (جنگ/09.05.1991)

”ہم لوگ بے بس اور جام حکومت کے رحم و کرم پر ہیں؛ مخدوم امین فہیم“ (جنگ/14.06.1991)

”پیپلز پارٹی نے تحریک چلانے کا فیصلہ کیا تو عمل کریں گے؛ امین فہیم“ (جنگ/17.06.1991)

”مخدوم نوح کی خدمات بین الاقوامی نوعیت کی حامل ہیں؛ امین فہیم“ (جنگ/21.06.1991)

”مخدوم امین فہیم نے کالج کا افتتاح کیا“ (جنگ/23.06.1991)

”Shuja’ at fetes Amin Fahim”(Frontier Post/05.09.1991)

”Pagharo, Benzir agree on Amin as Sindh CM”. (Frontier Post/18.09.1991)

”Fahim blocking moves to bring Makhdooms in Government fold” (Frontier Post/24.09.1991)

”حکومت اور اپوزیشن میں مصالحت قومی مفاہمت کا تقاضا ہے؛ امین فہیم“ (جنگ/24.09.1991)

”Makhdoom Amin’s important mission to Islamabad?” (Frontier Post/29.09.1991)

”Makhdooms to to on backing PP” (Dawn/15.10.1991)

”جام صادق بن هفتن ۾ سنڌ اچي ذميواريون سنڀاليندو: امين فھيم“
(ڪاوش/02.11.1991)

”بينظير ڀٽو ۽ امين فھيم ۾ عليحدگيءَ ۾ ملاقاتون“ (ڪاوش/07.11.1991)
”هالا ۾ امن فھيم، مخدوم رفيق ۽ بين بينظير جي آجيان ڪئي“
(ڪاوش/08.11.1991)

”بدستور پيپلز پارٽي ميڊ هون، جام صادق سے پرانے روابط ہیں؛ امين فھيم“
(جنگ/16.11.1991)

”مخدوم امين فھيم کي الطاف حسين سے ملاقات“ (جنگ/22.11.1991)
”Amin Fahim calls on Altaf“ (Dawn/23.11.1991)

Fhim-Altaf meeting welcomed“ (Dawn/25.11.1991)

”سنڌ ۾ وزات اعليٰ جو اميدوار ناهيان: امين فھيم“ (هلال
پاڪستان/26.11.1991)

”امين فھيم اور طارق رحيم کي پير پاگارا سے ملاقات“ (جنگ/30.11.1991)
”Question of the Week“ (Frontier Post/16.12.1991)

”ائين پيو لڳي ته ڪجهه نه ڪجهه ٿيڻ وارو آهي: امين فھيم“
(ڪاوش/13.12.1991)

”Amin Fahim explains position“ (Dawn/10.01.1992)

”مخالف تر خلاف حڪومتي رويو خطرناڪ آهي: امين فھيم“
(عبرت/10.01.1992)

ڪوئي پيشڪش هئي تو فيصلہ پارٽي کي قيادت ڪرے گی؛“ (امن/10.01.1992)
امين فھيم

”پيپلز پارٽي ڪو چھوڙن ڪا سوال هي پيدا نهين هوتا؛ امين فھيم“
(امن/10.01.1992)

”Fahim calls for Sindhi-Mohajir conciliation“
(Dawn/01.03.1992)

“Makhdooms ‘Part of APC drive’ (News/1.03.1992)

“Amin Fahim rejects govt offer” (Frontier Post/02.03.1992)

“Makhdoom family will not betray PPP: Amin Faheem”
(Frontier Post/02.03.1992)

”پارٹی کو جام صادق سے تعلقات پر قربان نہیں کیا جا سکتا؛ امین فہیم“
(جنگ/02.03.1992)

”کسی خوشی فہمی کی بجائے جام صادق کی صحت یابی کی دعا کی جائے؛
امین فہیم“ (جنگ/03.03.1992)

“Fahim condemns Hala Killings.”(News/03.03.1992)

”سندھ کو آئینی بحران سے بچانے کیلئے مظفر شاہ کو ووٹ دیا؛ امین فہیم“
(جسارت/12.03.1992)

“Amin Fahim to support Shahnawaz”
(Dawn/16.04.1992)

“Makhdoom Amin Fahim protective bunds”
(Dawn/01.10.1992)

“Makhdoom family wil not betray PPP: Habibullah”
(Dawn/23.12.1992)

”حکومت وطن کان وٽيڪ اقتدار بچائڻ جي چڪر ۾ آهي: امين فہيم“
(عبرت/10.01.1993)

“Makhdooms angry with Asif Zardari” (20.02.1993)

“Modern hospital to be set up in Hala”(Dawn/14.03.1993)

“Amin carries GIK message to BB” (Frontiers
Post/15.03.1993)

“Fahim says no differences with PPP”
(Dawn/5.06.1993)

”مخدوم امين فھيم جي ڪاميابي ثابت ڪري ڇڏيو آھي تہ پ پ ڪامياب ٿيندي“
(ڪاوش/15.09.1993)

”PPP wins NA seat ahead of polls” (Frontier Post/14.09.1993)

”Amin bags a Sindh seat” (Frontier Post/15.09.1993)

”Amin Fahim’s victory unnerves PML (N): Ch.Mukhtar”
(Frontier Post/15.09.1993)

”Amin Fahim declared elected officially”
(Dawn/15.09.1993)

”Benzir welcomes Makhdoom’s election”
(Dawn/15.09.1993)

”بنا مقابلي ڪاميابي تي مان الله تعاليٰ جو شڪرانو ادا ڪريان ٿو: مخدوم امين فھيم“ (ھلال پاڪستان/15.03.1993)

”سنڌ جي وزارت اعليٰ بابت ڳالھائڻ قبل از وقت ٿيندو: امين فھيم“
(عبرت/15.09.1993)

”مخدوم امين فھيم صوبائي سيٽ تان بہ بنا مقابلي ڪامياب (15.09.1993)“
”اسان خوشگوار ماحول جا خواهان آھيون: امين فھيم“ (عبرت/15.09.1993)

”پي پي سڄي ملڪ ۾ شاندار سوڀ ماڻيندي: مخدوم امين فھيم“ (عبرت/15.09.1993)

”Fahim for national cohesion” (Star/16.09.1993)

”اسان سڀ ڀائر ڀاڻ ۾ گڏ ۽ متحد آھيون: مخدوم امين فھيم“ (ھلال پاڪستان/15.09.1993)

”مخدوم امين فھيم سنڌ جي وڏي وزير بڻجڻ جو فيصلو ڪري ڇڏيو“ (ڪاوش مئگزين/22-28 سيپٽمبر 1993)

“Amin says no deal made for his electi on”
(Dawn/24.09.1993)

”مخالفن سان ڪو سمجهوتو نه ڪيو اٿم: امين فهيم“ (ڪاوش/24.09.1993)

“Amin Fahim’s vehicle snatched” (Frontier Post/25.9.1993)

”بينظير جي ڪري مخدوم شاهنواز کي مون معاف ڪيو آهي: امين فهيم“
(ڪاوش/25.09.1993)

“Hala-PPP ties unbreakable: Fahim” (Frontier Post/26.09.1993)

“People urged to safeguard rights of each other”
(Dawn/28.09.1993)

سندھ ڪے عوام خود ڪو دوباره غير محفوظ محسوس “(جنگ/24.10.1993)
ڪر رھے ٻيں؛ امين فهيم

“Amin denies differences with party leadership.” (Frontier Post/26.10.1993)

“Vote for an agenda for change Vote for Pakistan People’s Party” (Dawn/05.10.1993)

“Amin Fahim vows to develop Sindh” (Dawn/06.10.1993)

“Fahim for MQM role to solve problems” (Frontier Post/13.10.1993)

”پيپلز پارٽيءَ سان اختلافن جو سوال ئي پيدا نٿو ٿئي: امين فهيم“
(جاڳو/26.10.1993)

”بينظير جي چيئر پرسن ٿيڻ سان متفق آهيان: امين فهيم“ (هلال
پاڪستان/07.12.1993)

“Amin Fahim likely to resolve difference with PPP”
(Frontier Post/25.02.1994)

“Relations between Makhdooms, Bhuttos unbreakable: Amin” (Dawn/04.03.1994)

“Makhdooms allegiance to PPP reaffirmed” (Dawn/11.01.1994)

“Amin unhappy with his portfolio” (Frontier Post/01.02.1994)

“Amin denies contact with PM” (Frontier Post/18.02.1994)

”وزير اعظم ۽ مخدوم خاندان وچ ۾ سرچاءُ ٿي ويو“ (برسات/04.03.1994)

“Amin denies connections with Sindh Adabi Board” (Frontier Post/07.04.1994)

”سنڌ جو ورهاڱي جو سوال ئي پيدا نٿو ٿئي: امين فهميم“ (عوامي آواز/03.12.1994)

“Fahim’s plea for strong federation” (Frontier Post/21.01.1995)

“Fahim denies meeting with Altaf” (Dawn/07.03.1995)

”الطاف حسين سان ملڻ لنڊن نه ويو هئس: امين فهميم“ (هلال پاڪستان/07.03.1995)

“Development Projects to be completed soon: Fahim.” (Dawn/11.04.1995)

“Govt committed to solve masses’ problems” (Frontier Post/28.04.1995)

”سنڌ جي ترقي ۽ خوشحاليءَ لاءِ امن ضروري آهي: مخدوم امين فهميم“ (هلال پاڪستان/25.05.1995)

“Fahim denies meeting Altaf.” (Dawn/25.07.1995)

“Fahim Commando arrested”. (Dawn/07.08.1995)

“Fahim planned to kill PM.” (Dawn/07.08.1995)

“Govt. committed to solve residential problems: Fahim”.
(Frontier Post/19.08.1995)

“Message as Minster for Housing and works”
(Dawn/25.09.1995)

“Fahim ready to mediate between PML and PPP”
(Dawn/16.11.1995)

”حکومت پنهنجو آئيني مدو پورو ڪندي: امين فھيم“ (ھلال/20.09.1996)

”سندھ حڪومت کي تشڪيل پر امين فھيم اور صبغت الله راشدي ميں اتفاق“۔
(جنگ/ ۱۵ فروري ۱۹۹۷)

”الطاف حسين سے فون پر گفتگو اطمینان بخش رہی؛ امين فھيم“
(جسارت/15.02.1997)

”ملڪي معيشت تباھه ۽ امن امان خراب ٿي رهيو آهي: مخدوم امين فھيم“
(ھلال/10.02.1998)